
Oprava zápisu ze sch ze p edsed  osadních výbor

Vyjád ení m sta:

Na základ  „Zápisu z jednání zástupc  m sta s p edsedy OV ze dne 27.04.2022“ se ozval
edseda OV Žežice pan Bc. Josef Sýbek s tím, že se zasedání zú astnil pan Zden k Martinek.

Za toto nedopat ení se omlouváme.

Dále požádal vedoucí Odboru životního prost edí, pan Ing. Petr Walenka, o dopln ní jeho
vyjád ení k textu, které se týkalo geologického pr zkumu v lokalit  Fantova louka:

ást OV Nová Hospoda:

Dotaz, zda se provádí hydrogeologický pr zkum, jak navrhla Komise pro životní prost edí,
inil pan Mosler a nikoli paní Kyseláková. Ing. Walenka odpov l, že nikoli, problematika

byla komisi vysv tlena, že jde o zákonnou povinnost stavebník  a nikoli m sta. RM o ni em
nerozhodovala, vzala ‚jen‘ na v domí. Navíc orienta ní hydrogeologický pr zkum dané
lokality (pozemky m sta) byl již zpracován v roce 2007 a je nyní dostate ný. Komise je o n m
informována. Dále p ítomné informoval o vysoké hladin  podzemní vody a o výskytu zvlášt
chrán ných druh  rostlin a živo ich , se kterými se stavebníci budou muset vypo ádat.


